
El Sarri� busca nous patrocinadors per assumir el salt a

Divisi� de Plata

Divendres el club presentar� el balan� econ�mic i explicar� els detalls de

la rescissi� amb Institut Balmes La directiva espera que Josep Arroyo es

repensi la seva decisi� de dimitir

Aficionats del Sarri� celebrant l'ascens al pavell� de

Palau. <br/>

SARRIË DE TER | M.V.

L'ascens del Sarri� a Divisi� de Plata va ser el punt i f inal a una

gran temporada de l'equip de Toti Congost, per� dues setmanes

m�s tard de l'�xit aconseguit al pavell� de Palau, el club sarrianenc

lluita ara per aconseguir el pressupost necessari per encarar una

lliga professionalitzada i amb despla�aments per tot Espanya. El

Sarri�, que divendres presentar� el balan� econ�mic en

l'assemblea ordin�ria, busca patrocinadors privats   per fer un salt

que "no �s f�cil". El club t� temps f ins al 30 de juny per decidir si

accepta el repte de competir a la nova categoria. La voluntat dels

responsables del Sarri�, i aix� ho havia fet sempre p�blic l'encara

president Josep Arroyo, �s "assumir els reptes que l'equip es  guanyi a la pista". Per b� que l'actual situaci�

econ�mica no ho posa f�cil i, des de Sarri�, encara no volen dir en veu alta que jugaran la propera temporada a

la segona categoria de l'handbol estatal.

L'endem� de l'hist�ric ascens al pavell� de Palau el t�cnic del primer equip, Toti Congost, i el president Josep

Arroyo varen fer p�blica la seva voluntat de no seguir en els seus c�rrecs. La incompatibilitat entre la feina de

Congost i una categoria com Divisi� de Plata �s prou evident, per� en el cas d'Arroyo la directiva del Sarri�

encara conf ia en evitar quedar-se sense el seu president. Arroyo va explicar que el desgat d'una temporada en

la que havia rebut moltes pressions, espor tives i extraespor tives, l'havien por tat a pendre la determinaci� de

deixar el c�rrec en mans d'un dels seus dos actuals vicepresidents, Guillem Mallola o Toti Costa. Un trasp�s de

poders que, segons Arroyo, s'hauria de produir en l'assemblea ordin�ria d'aquest proper divendres. Ara b�,

passades un parell de setmanes, la resta de directius del club comen�ant pels mateixos vicepresidents conf ien

en conv�ncer Arroyo perqu� segueixi ell al capdavant del club. De fet en l'ordre del dia de l'assemblea de

divendres no hi ha cap punt que fagi refer�ncia a la possible dimissi� de Josep Arroyo. L'assemblea est�

programada com qualsevol altre de les ordin�ries de f inal de temporada, amb l'�nica excepci� de la introducci�

d'un punt on es detallaran  els motius de la rescissi� del contracte de patrocini amb Institut Balmes.
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